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Pitanje postavljeno Državnoj komisiji za integrirano upravljanje granicom BiH – “Postoje li 

odgovarajući planovi aktivnosti koji bi trebalo da omoguće stanovnicima Uništa normalan 

život u socijalnom, ekonomskom i saobraćajnom smislu nakon što, uskoro, Republika 

Hrvatska postane punopravna članica EU? 
 


